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Obec Kaluž a, Obecný  u rad,  
Kaluž a 4, 072 36 Kaluž a 

 
Z Á P I S N I C A 

 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kaluža 

konaného dňa 23. februára 2023 

 

Prítomní: Poslanci: Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

   

 

Ďalší prítomní:  Mgr. Vladimíra Ficová – zamestnanec OcÚ 

  Podľa prezenčnej listiny 

 

 

PROGRAM: 
 

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie formy zabezpečenia budúcej pohľadávky 

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

K bodu 1 

A) OTVORENIE ZASADNUTIA,  

B) URČENIE ZAPISOVATEĽA, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE, VOĽBA 

NÁVRHOVEJ KOMISIE  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva  otvoril Jozef Fic, starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných. 

Konštatoval, že počet prítomných poslancov je 5 a obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. 

 

Návrh na zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu predniesol starosta obce  

Jozef Fic 

 
určenie zapisovateľa - Mgr. Vladimíra Ficová 

 
návrhová komisia:  - Mgr. Iveta Kalaninová - predseda 

   - Jaroslava Sarvajová 

- Ing. Mgr. Agáta Kováčová 

    

 
overovatelia zápisnice:  - Marcel Bendžuch 

- Rudolf Bendžuch 
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Rozprava: 

Nikto z prítomných nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky a doplňujúce návrhy, 

preto starosta predniesol návrh uznesenia č. 34/2023 

 

 
K bodu 1: 1. Úvodné záležitosti , a) Otvorenie zasadnutia , b) Určenie zapisovateľa a 

overovateľov zápisnice  
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženom návrhu: 

 

a) berie na vedomie 

určenie zapisovateľa  - Mgr. Vladimíra Ficová 

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
b) volí 

návrhovú komisiu :  - Mgr. Iveta Kalaninová - predseda 

   - Jaroslava Sarvajová 

- Ing. Mgr. Agáta Kováčová 

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  
5 

Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. Mgr. 

Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
c) volí 

overovateľov zápisnice:  - Marcel Bendžuch 

- Rudolf Bendžuch 

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. Mgr. 

Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  členovia návrhovej komisie a overovatelia zápisnice budú 

pracovať v predloženom znení 

 

 

K bodu 2 

SCHVÁLENIE PROGRAMU ZASTUPITEĽSTVA 

 

Program zastupiteľstva predniesol starosta obce v nasledujúcom znení: 
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1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie formy zabezpečenia budúcej pohľadávky 

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Záver 

Rozprava: 

Starosta obce navrhol doplniť bod programu Zapojenie sa do výzvy „Protipovodňové 

opatrenia“. Pani Agáta Kováčová aj napriek tomu, že pani hlavná kontrolórka nie je prítomná 

požiadala poslancov o podporu k vykonaniu hĺbkovej kontroly účtovníctva za minimálne 

posledné 2 roky. Má pocit, že sú nejaké nezrovnalosti vo faktúrach.  

Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia č. 35/2023 

 
K bodu 2: Schválenie programu rokovania 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža, v súlade s §12, ods.5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

a) dopĺňa 

body programu 

- Zapojenie sa do výzvy „Protipovodňové opatrenia“ 

- Hĺbková kontrola účtovníctva 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

b) schvaľuje 

Program rokovania v znení:  

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie formy zabezpečenia budúcej pohľadávky 

4. Zapojenie sa do výzvy „Protipovodňové opatrenia“ 

5. Hĺbková kontrola účtovníctva 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Záver 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  
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Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený a doplnený. 

 

 

K bodu 3 URČENIE FORMY ZABEZPEČENIA BUDÚCEJ POHĽADÁVKY 

 

Starosta oznámil, že v projekte „Traktor“ je potrebné určiť formu zabezpečenia budúcej 

pohľadávky.  

 

Rozprava: 

- Rudolf Bendžuch – prečo máme ručiť? Celkom nepochopil návrh zmluvy.  

- Fic – je to podmienka nenávratného finančného príspevku. Keďže nevieme, za koľko bude 

vysúťažený traktor, nevieme určiť, aká bude suma spolufinancovania. Preto ide 

o biankozmenku.  

- Kalaninová – koľko máme spoluúčasť?  

- Fic – 5%, ako vo väčšine projektov, v minulosti sa to prehlasovalo čestným prehlásením.  

Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia č. 36/2023   

K bodu 3: Určenie formy zabezpečenia budúcej pohľadávky 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

 

schvaľuje 

a) V súvislosti s realizáciou projektu č. OPKZP-PO1-SC111-2017-32/91 s  názvom 

„Zabezpečenie zberu triedeného komunálneho odpadu, príprava odpadu na opätovné 

použitie a zvýšenie miery zhodnocovania odpadov v obci Kaluža“, ktorý je financovaný 

formou NFP v rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia zabezpečenie 

prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa NFP vo výške NFP formou blankozmenky 

voči poskytovateľovi NFP. 

 

b) Poverenie starostu obce ako štatutárneho zástupcu obce podpísaním predmetnej 

blankozmenky. 
 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

K bodu 4  ZAPOJENIE SA DO VÝZVY „PROTIPOVODŇOVÉ OPATRENIA“ 

 

V súčasnej dobe vychádzajú výzvy na protipovodňové opatrenia. Ak sa obec chce 

zapojiť, je výhodné mať dopredu urobenú projektovú dokumentáciu, čo urýchli samotný proces 

podania projektu. Projekt musí z úradu odísť kompletný, nesmie sa dokladať postupne. Projekt 

by bol rozdelený na niekoľko častí, záleží od toho ako bude postavená výzva. Ak bude možnosť 
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dostať viac peňazí, podá sa projekt v celku, aj nie, podá sa na najkritickejšiu časť a postupne sa 

dorobia ďalšie. 

 

Rozprava: 

- Nikto z prítomných nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky  

Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia č. 37/2023   

 

K bodu 4:  Zapojenie sa do výzvy „Protipovodňové opatrenia“ 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

schvaľuje 

a) Zapojenie sa do výzvy „Protipovodňové opatrenia“ 

b) Vypracovanie cenovej ponuky na predprojektové polohopisné a výškopisné zameranie 

Hrabový potok   

c) Výber projektanta cez výberové konanie a vypracovanie projektovej dokumentácie 

d) Podanie žiadosti 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

K bodu 5  HĹBKOVÁ KONTROLA ÚČTOVNÍCTVA  

 

O zaradenie bodu do programu požiadala pani Kováčová z dôvodu, že audit asi tak 

skoro vykonaný nebude, nakoľko je problém s audítorom, poslanci majú právo požiadať 

o vykonanie kontroly hlavného kontrolóra obce.  

 

Rozprava 

- Sarvajová – akú pracovnú dobu má pani kontrolórka, koľko má odpracovať za mesiac? 

Chce vedieť, za akú dobu by to mohla urobiť. 

- Kalaninová – 2 dni v mesiaci  

- Kováčová – ekonómovia vedia, čo majú sledovať. Keďže robí čiastkové kontroly, nemal 

by byť veľký problém ani s hĺbkovou. Podľa predložených správ sa však doteraz venovala 

hlavne personalistike. 

- Bendžuch Rudolf – musí sa k tomu vyjadriť? Čo ak nebude chcieť? 

- Kováčová – Mala by sa vyjadriť. Vie porovnať, čo bolo vykonané aj to, čo bolo 

vyfakturované, či fakturácie spĺňajú všetky predpísané náležitosti, či boli faktúry zaplatené 

včas, alebo po lehote. 

- Bendžuch Rudolf – nemala by robiť kontroly automaticky? 

- Kováčová – nevšimla si v predložených správach, či to bolo robené. Zdá sa, že k času, ktorý 

pre našu obec má vyhradený, takto dopodrobna to asi robené nebolo. Možno by bolo potrebné 

mať kontrolóra na väčší pracovný úväzok. 

- Sarvajová – aký sa určí termín? Do konca apríla? 
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- Kalaninová – nevie sa, dokedy bude PN 

- Kováčová – má plán práce, niektoré úlohy môže popresúvať 

- Kalaninová – netreba to termínovať 

- Sarvajová – zas sa nebude čakať donekonečna. Aspoň orientačný termín by mal byť. Keď 

robí ekonómku, mala by to mať v očiach, čo má kontrolovať. 

- Bendžuch Rudolf – nebolo by zlé, keby bola prítomná 

- Bendžuch Marcel – nedalo by sa to dať spraviť niekomu inému? 

- Kováčová – môže to urobiť niekto iný, máme audítorov, alebo si to skontrolujeme sami. 

Sama si už niektoré veci prešla a preto aj navrhla tento podnet. Aj pre vlastný pokoj. 

V minulosti bol robený audit 

- Kalaninová – veď to, že bol urobený a ďalej nič, nič sa s tým nerobilo ďalej. Ten audit nemal 

žiadnu váhu, videli ho na 5 minút, poriadne si ho ani neprečítali 

- Bendžuch Rudolf – na základe auditu bolo podané aj trestné oznámenie 

- Kalaninová – kto dal robiť audit 

- Bendžuch Rudolf – ešte pani Macejková 

- Kováčová – bol robený len za jeden rok. Teraz to nevidí na nejaké zdĺhavé kontrolovanie. 

Pri niektorých faktúrach môže kontrolovať len formálnu stránku. A podstatné je, či sa veci 

zaradzujú do majetku obce. Všetci chceme predchádzať chybám. 

- Kalaninová – keď sa v roku 2019 robila inventarizácia, nič nebolo zaradené 

- Bendžuch Rudolf – audítorka povedala, že za 12 rokov sa nič nezaradilo 

- Fic – je potrebné dorobiť aj inventarizáciu  

- Kalaninová – dalo by sa vrátiť ešte k tomu auditu z roku 2019? ozaj ho videla len pár minút 

- Fic – zatiaľ sa s ním nestretol, neprešiel ešte všetky šanóny 

- Kováčová – vrátila by sa k podanému trestnému oznámeniu. Podľa jej informácií nebolo 

robené na základe auditu.  

- Bendžuch Rudolf – bývalý starosta povedal, že audit (vecný poznatok) je u právnika obce 

a na základe toho sa robí trestné oznámenie 

- Kalaninová – a tiež bolo povedané, že bude potrebné doložiť niečo rukolapné, a to je 

neoprávnený predaj pozemkov. Potom sa robila nejaká analýza, kde bolo spísané, kto a za 

koľko predával pozemky. Hlavne išlo o to, že sa nepredávali za jednotnú sumu a že chýbali 

uznesenia 

- Bendžuch Marcel – za jednotnú sumu sa nepredávali pozemky ani teraz. Na Medvedej hore 

išli pozemky po 6€, na kamenci po 40€ 

- Kalaninová – išlo sa podľa znaleckého posudku a s koeficientom 

- Kováčová – zo začiatku sa ako členovia majetkovej komisie stretávali aspoň prostredníctvo 

skype, potom sa už stretnutia nezvolávali. Možno by bolo potrebné urobiť aj audit na predaj 

pozemkov. Aj tie znalecké pozemky boli robené od buka do buka 

- Bendžcuh Rudolf – nemá vedomosť o predaji pozemku za 6 € na Medvedej hore. Keď, tak 

išlo o skalu. Tak či tak je potrebné ísť sa pozrieť na Medvediu horu 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia č. 38/2023   

 

K bodu 5:  Hĺbková kontrola účtovníctva 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

Poveruje 

Hlavnú kontrolórku obce Mgr. Annu Kosánovú vykonaním hĺbkovej kontroly účtovníctva obce 

za posledné volebné obdobie 2018-2022. Termín: koniec apríla 2023 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 
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Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

K bodu 6 RÔZNE 

- Bendžuch Rudolf – oslovila ho pani Tomčová ohľadom možnosti zamestnania Petra Kudríka  

- Kováčová, Bendžuch Marcel – tiež ich oslovila  

- Fic – už na tom pracuje. Ak všetko dobre dopadne, mal by nastúpiť v apríli. Zároveň 

požiadal, ak niekto pozná niekoho nezamestnaného, nakoľko sú ešte otvorené výzvy, je 

možnosť prijať ľudí aspoň na sezónu na projekt  

- Kováčová – je potrebné ich poriadne poučiť, či majú všetky potrebné papiere, aby mali 

všetky školenia 

- Kalaninová – kto je teraz zamestnaný? 

- Fic – chlapi majú zmluvy na dobu neurčitú. Projekt síce končí, ale chlapi pokračujú ďalej. 

Nemôžme ich ani prepustiť z technicko-organizačných dôvodov, lebo nedostaneme peniaze na 

ďalšie projekty. 

- Kováčová – v minulosti bolo zvykom zo začiatku jari robiť upratovanie v obci 

- Bendžuch Rudolf – v minulosti sa vyhlásilo v rozhlase, že si ma každý upratať pred dvorom 

a ľudia poslúchli. Teraz každý čaká, že to urobí obec. Tiež by chcel upozorniť, že keď 

prechádza po ulici, je problém prejsť, lebo sú všade kôpky po psoch. Treba upozorniť ľudí, 

nech psov nepúšťajú na ulicu, poprípade nech po nich upratujú. 

- Sarvajová – je dôležité včas pripraviť sezónu a bazén, pripraviť plavčíkov, ženy na 

upratovanie. Treba prehodnotiť finančné ohodnotenie zamestnancov, aby mali motiváciu 

pracovať 

- Bendžuch Rudolf – ako to bude s neprispôsobivými občanmi. Plavčík toho veľa nezmôže. 

Možno by pomohla SBS 

 

K bodu 7  ZÁVER  

 

Starosta obce poďakoval prítomným za prípravu a organizáciu plesu, ktorý dopadol veľmi 

dobre, za dnešnú účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

Jozef Fic 

starosta obce 

 

Overovatelia zápisu: 

 

 

Marcel Bendžuch   ............................................................ 

Rudolf Bendžuch   ............................................................ 
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Zapísala: 

Mgr. Vladimíra Ficová 


